
 

REFERAT AFD. BEST.MØDE 07.10.21 

Referent: Anne Sofie 

1. Præsentation. 

Velkommen til Christine som suppleant i afd. bestyrelsen. 

En kort præsentation af bestyrelsesmedlemmerne. 

2. Info om bestyrelsens arbejde. 

Christine og David deltager i introduktionskursus for nye bestyrelsesmedlemmer. 

3. Konstituering 

Dorthe blev genvalgt som formand, og Kurt fortsætter som kasserer. 

4. Evaluering af afdelingsmøde. 

Enighed om, at mødet forløb godt. Det kunne dog være ønskeligt, hvis flere beboere deltog. 

5. Blommetræet i gård 9 beskæres, så nedfaldsblommerne ikke lander på stien til gene for beboerne. 

Og vi opfordrer til, at man bruger blommerne, de er til alle beboerne i Kildehøjen. 

Der er også æbletræer i kanten af fodboldbanen, det er også alle beboeres. Så spis endelig løs. 

6. Rengøringen 

Derran holder 14 dages ferie i oktober, Vincentia klarer rengøringen i den periode. 

7. De grønne områder 

Plantning af krokus osv flyttes fra d. 17. Okt, da der ingen tilmeldte er til arbejdet. Ny dato bliver 

slået op på Facebook. 

Vi laver et forsøg med en stribe med vilde blomster på P pladsen, da Simon har svært ved at slå 

græsset under bilernes forende, som stikker ind over græsset. 

8. Beboerarrangementer 

Tur til Karlsladen udskydes til foråret. 

 

Vi vil i år lave et julemarked d. 5. December fra 13-16.  

Så hvis du har noget at sælge eller bytte så hold øje med vores facebookgruppe, hvor der kommer 

mere info. 

 

Det traditionsrige julebanko bliver afholdt 15. December kl. 19. 

 

Juletræstænding 27. December kl. 16.30. 

 

Sommerfest 20.august 2022. 

Evt. 

Christine ønsker en bedre og mere udfordrende legeplads i gård 11, og undersøger hvad det vil 

koste, at få et klatrestativ. 

Det flyder med affald, når de sorte skraldespande tømmes. Simon kontakter affaldsfirmaet 

desangående. 


